



## Studierådsmötesprotokoll 2014–01–22

<b>Närvaro:</b>	Alexander Pieta Theofanous	Studierådsordförande
	Christian Hernvall	Studierådssekreterare
	Daniel Lundell	Vice Kårordf. Utbildningfrågor, Kurskommissarie
	Anna Lissborg	Funktionär inom Studierådet
	Jens Elofsson	Vice Studierådsordförande, Kurskommissarie
	Lars Gustafson	Funktionär inom Studierådet
	Sofia Siljeholm	
	Per Ahlbom	Jämlikhetsombud, t.o.m. §10
	Hampus Mauritzon	Funktionär inom Studierådet
	Peter Seimar	Funktionär inom Studierådet
	Elise Eborn	Jämlikhetsombud, fr.o.m. §7
	Filippa De Laval	Funktionär inom Studierådet, fr.o.m. §7 t.o.m. §12
	Sandra Olsson	fr.o.m. §7
	Elin Nilsson	Funktionär inom Studierådet, fr.o.m. §7
	Carl Nilsson Nyman	Funktionär inom Studierådet, fr.o.m. §7
	Alen Lulic	Propagandamästare, Funktionär inom Studierådet, fr.o.m. §7

§1 OFMÖ Studierådsordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mötet öppnat kl 12:11.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**  
**att** godkänna dagordning.

§5 Föregående mötes protokoll Mötet **beslöt**  
**att** godkänna protokoll från SRD6 och SRD8.

§6 Information från Externa Representanter Alexander Pieta Theofanous har varit på ett informellt möte med Programledningen för D. Där diskuterades vilka kurser som ska läggas ned. Det är inte hugget i sten men listan ser för närvarande ut som följande:

- Fotorealistisk datorgrafik, EDAN30 läggs ner
- Språkteknologi: Projekt, EDAN60 läggs ner
- Språkteknologi, EDAN20 Ny kurskod då kursupplägget kommer att ändras i och med nerläggandet av EDAN60



- Intelligent system - projekt, EDAN50 **läggs ner**
- Operativsystem, EDA050 **slås ihop och bildar EN ny kurs tillsammans med Operativsystem projekt, EDAF01**
- Kravhantering, ETS170 **periodiseras: ges vartannat läsår**
- Konfigurationshantering, EDAN10, **periodiseras: ges vartannat läsår**

Per Ahlbom undrade varför kurserna Kravhantering och Konfigurationshantering periodiserades, eftersom de är relativt populära. Daniel informerade om att alla studenter som vill har möjlighet att läsa dem ändå.

Lars Gustafson frågade om kursen Språkteknologi ska slås ihop med projektkursen. Alexander Pieta Theofanous sade att den nya modifierade kursen på något sätt kommer att innehålla projekt-delen. En del studenter anser att kursen innebär för låtta poäng för tillfället. Mötet diskuterade kursens svårighetsgrad och popularitet i förhållande till möjliga åtgärder.

Alexander Pieta Theofanous meddelade att Programledningsmöte för D och C ska hållas nästa vecka.

Christian Hernvall meddelade ifrån Institutionstyrelsemöte för EIT. En ny institution, Medicin och Teknik, kommer antagligen införas. Kurserna Avancerad Webbsäkerhet och Optimal Signalbehandling ska läggas ned. Ny kurs på 7.5hp i Avancerad webbsäkerhet inrättas och nyutveckling av kursen Signalseparation sker. Kursen Avancerade A/D- och D/A-omvandlare ska göras om till projektkurs.

Per Ahlbom meddelade att Institutionsstyrelsen för Datavetenskap vill ha fler suppleanter.

Alexander Pieta Theofanous meddelade att trots ändringarna i specialiseringarna (minskning av valbara poäng), så kan de som vill fortfarande ta ut sin examen enligt tidigare.

#### §7 Meddelanden

Daniel Lundell meddelade att på måndag den 3:e februari klockan 17:30-21:00 så hålls UUU, en kväll med information och övningar med tema utbildningsbevakning. Alla intresserade är välkomna. Förra årets event var lyckat och uppskattat enligt Daniel.



Filippa De Laval och Elise Eborn anlände till mötet.

Alexander Pieta Theofanous meddelade att den 28:e januari är sista inlämningsdag för CEQ-enkäterna.

Sandra Olsson, Elin Nilsson, Carl Nilsson Nyman och Alen Lulic anlände till mötet.

Alexander Pieta Theofanous meddelade att Brain Gain hålls den 27:e januari för C1 och D1; ett seminarie med tema studieteknik.

Alexander Pieta Theofanous meddelade att Lars Bendix håller i några student-teaching-students-aktiga seminarier öppna för alla. Alexander ska återkomma med mer information.

§8 Valärenden och  
nomineringar

Carolina Sartorius PLD förstasuppleant, jämlikhetsombud

Följande personer kandiderade till Förstasuppleant i Programledningen för D mandatperioden 2014-01-22 – 2014-06-30

- Carolina Sartorius, dat11csa.

Följande personer kandiderade till Jämlikhetsombud mandatperioden 2014-01-22 – 2014-06-30

- Carolina Sartorius, dat11csa.

Följande personer nominerades till Studentrepresentant i HMS-kommittén mandatperioden 2014-01-22 – 2014-06-30

- Philip Holgersson, dt09ph1.

Följande personer nominerades till Studentrepresentant i Husstyrelsen mandatperioden 2014-01-22 – 2014-06-30

- Philip Holgersson, dt09ph1.

Mötet **beslöt**

**att** välja Carolina Sartorius, dat11csa, till Förstasuppleant i Programledningen för D 2014-01-22 – 2014-06-30.

**att** välja Carolina Sartorius, dat11csa, till Jämlikhetsombud 2014-01-22 – 2014-06-30.

**att** välja Philip Holgersson, dt09ph1, till Studentrepresentant i HMS-kommittén 2014-01-22 – 2014-06-30.

**att** välja Philip Holgersson, dt09ph1, till Studentrepresentant i Husstyrelsen 2014-01-22 – 2014-06-30.



Följande personer föreslogs entledigas från posten Världsmästare

- Erik Westrup, dt09ew6.

Följande personer kandiderade till Världsmästare 2014-01-22 – 2014-06-30

- Filippa De Laval, dat13fde.

#### Mötet **beslöt**

**att** entlediga Erik Westrup, dt09ew6, från posten Världsmästare.

**att** välja Filippa De Laval, dat13fde, till Världsmästare 2014-01-22 – 2014-06-30.

#### §9 Avslutade kurser

*Språkteknologi.* Lars Gustafson tyckte att kursen var bra.

*Kryptoteknik.* Per Ahlbom tyckte att kursen var jobbig men bra och att man fick lära sig mycket.

*Internetprotokoll.* Sandra Olsson tyckte att övningarna inte hör ihop med föreläsningarna. Per Ahlbom tyckte att man inte behövde göra mycket för att klara duggorna. Anna Lissborg tyckte det var jobbigt att schemat för momenten varierade och att det var olika gräns för att få godkänt. Anna har även fått intrycket att den kursansvariga har för mycket att göra. Peter Seimar tyckte att det var ont om riktlinjer till onlinediskussionerna och sade att man inte fick någon andra chans eller någon feedback. Diskussionerna ansågs fungera dåligt; samma svar upprepades hela tiden.

*Kognition.* Elin Nilsson sade att man inte får några kommentarer eller feedback på uppsatsen, utan endast betyg. Alexander Pieta Theofanous ska kontakta institutionen och be om mer feedback i kursen. Anna Lissborg tyckte att man inte borde få välja samma ämne i kurserna Kognition och Interaktionsdesign.

Sandra Olsson sade att uppsatserna överlappar en del i kurserna Kognition och Interaktionsdesign. Per Ahlbom och Sandra Olsson tillade att kursinnehållet rent allmänt överlappar en hel del också.

#### §10 Pågående kurser

*Programvaruutveckling i Grupp.* Anna Lissborg tyckte att C:arna också borde få läsa kursen Programvaruutveckling i Grupp, ef-



tersom man som student kan ha svårt att få ihop det själv med schemat. Alexander Pieta Theofanous sade att kursen finns som valbar kurs i specialisering och han sade även att kursen kanske bara finns i grundblocket för D för att särskilja programmen C och D. Daniel Lundell tyckte att det är bättre att stärka C-programmet och visa vad det faktiskt är än att smälta samman programmen.

Det föreslogs på mötet att få med både C:are och D:are i kursen fast med olika uppgifter. Alternativt olika kurskoder för respektive program men att studenter från båda program jobbar inom samma projekt och bedöms för olika saker.

Lars Gustafson menade att kursen inte är en programmeringskurs utan en processkurs och därför relevant även för C.

Carolina Sartorius föreslog att prata med Programledningen för C. Alexander Pieta Theofanous föreslog att den/de som är intresserade av ovan nämnda bör komma fram med ett konkret förslag för att kunna presentera detta.

Lars Gustafson sade att det i kursserien Ingenjörprocessen har gjorts förut, det vill säga att två kurser jobbar inom samma projekt. Det blev lite krockar med tanke på att olika kurser hade olika mål.

Per Ahlbom menade att man ska lära sig att jobba agilt i kursen, vilket är nyttigt inför arbetslivet oavsett program. Detta kan nämnas för Programledningen för C.

*Fysik, Fotonikdelkursen.* Carl Nilsson Nyman tyckte det var bra att den nye läraren hade läst på LTH och därmed hade bra förståelse för problem som teknologer kan stöta på i kursen.

*Matematisk Kryptologi.* Per Ahlbom meddelade att kursen ska läggas ned.

*Tillämpad Artificiell Intelligens.* Lars Gustafson sade att föreläsaren talade gott om kursombud, och att lokalerna var underdimensionerade för antalet studenter som läste kursen.

*Constraint-programmering.* Lars Gustafson informerade om att lokalerna var underdimensionerade för antalet studenter som läste



kursen, men att det ska fixas.

*Fysik.* Alexander Pieta Theofanous har begärt förbättringar för projektet, inklusive mycket feedback och tydliga riktlinjer och krav. Alexander bad alla att se till så att föreläsarna i projektkursen tar upp detta. Carl Nilsson Nyman meddelade att det inte nämnts än på någon föreläsning. Carolina tyckte att fysikdelkurserna verkar vara helt frikopplade, eftersom ansvariga för fotonik inte vet något om projektkursen iallafall. Carolina Sartorius ansåg att biologi är ett bra substitut till att läsa fysik eftersom man kan hitta bättre anknytning och relevans till D-programmet däri. Alexander Pieta Theofanous inflikade att det bara måste ingå "hållbar utveckling" i Civilingenjörsutbildningen, inget om på vilket sätt. Anna Lissborg föreslog att någon kurs kan samläsas med Ekosystemteknik.

Per Ahlbom lämnade mötet.

§11 Funktionärsagenda

§12 Övrigt

Carl Nilsson Nyman tyckte att Gyllene pekpinnen borde tas upp tidigare så att inte lärare som undervisar i kurser under början av läsåret faller i glömska. Carolina Sartorius föreslog att involvera fler än Studierådet i röstningen om Gyllene Pekpinnen. Lars Gustafson föreslog att Studierådet samlar ihop vettiga kandidater och sedan skickar ut omröstningar till sektionen. Lars Gustafson föreslog att få ut information om Gyllene Pekpinnen till massorna.

Filippa De Laval lämnade mötet.

Lars Gustafson föreslog att det ska fixas automatiserade mail till alla kursombud. Exempelvis `[kursombud].[kurskod]@cs.lth.se`. Lars föreslog även att standardisera kurshemsidorna på institutionerna. Jens Elofsson svarade, i egenskap av root, att det förstnämnda borde gå bra.

Carl Nilsson Nyman föreslog att bjuda in representanter från programledningarna, och kanske även andra nyckelpersoner, till storting. Då kan man ställa frågor och utbyta information direkt med dessa. Alexander Pieta Theofanous sade att han har tankar på att bjuda in exempelvis kuratorer. Alexander Pieta Theofanous tyckte att stortinget var lyckat förut och verkar behövas, och ska skicka ut en doodle för att bestämma nästa tillfälle.



Alexander Pieta Theofanous sade att Studierådets nya anslags-  
tavla i iDét är på gång. En tanke är att ha bilder på personer som  
innehar relevanta poster.

Alexander Pieta Theofanous meddelade att Ingenjörprocessen-  
kurserna har fått nya kursansvariga. Det ska skapas en arbets-  
grupp som går igenom kurserna och deras moment, samt att det  
är upp till Studierådet att dra i dem. Där ska det diskuteras vad  
som är bra och dåligt med kurserna. Personer som vill vara med  
i arbetsgruppen sökes.

Lars Gustafson undrade varför specialiseringarna ska innehålla  
färre högskolepoäng. Alexander Pieta Theofanous svarade att de  
ska bli mer specialiserade, och innehålla färre irrelevanta kurser.

Alexander Pieta Theofanous meddelade att specialiseringsinfo  
kommer ges för 3:or, men att de som vill veta mer kan ta del av  
lite intressant information som Alexander själv har knåpat ihop.

Alen Lulic meddelade att Studierådet ska åka på Laserdome den  
15:e februari. Tjoho! =)

§13 OFMA

Mötesordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mötet  
avslutat kl 13:34.

Vid protokollet

Justeras

Christian Hernvall  
Studierådssekreterare

Alexander Pieta Theofanous  
Studierådsordförande